
INFORMACJA 

Przewodniczącej Rady Miasta o działaniach pomiędzy Sesjami, 

tj. pomiędzy XLI Sesją w dniu 26 października 2017 r., 

a dzisiejszą XLII Sesją Rady Miasta w dniu 30 listopada 2017 r. 
 

1. Pisma skierowane do Rady Miasta przekazałam do rozpatrzenia do poszczególnych 

komisji Rady według zakresu merytorycznego ich działania: 

 prośbę Radnego z Brwinowa na temat wiaty przystankowej przy przedszkolu, 

 pismo mieszkanki Podkowy Leśnej w sprawie Pumptracku, 

 prośba mieszkańców z zagrożonego budynku (Inspektor nadzoru budowlanego 

wyłączył budynek z użytkowania) o pomoc, 

 wniosek Muzeum w Stawisku do budżetu miasta na 2018 rok, 

 wyrok naczelnego Sądu Administracyjnego w sprawie Uchwały Rady Miasta z 

16 października 2016 r. dot. Starosty Grodziskiego. 

 

2. Wszystkie pisma i dokumenty wpływające do Rady Miasta przekazałam Państwu 

Radnym do wiadomości drogą elektroniczną. 

 

3. Uczestniczyłam w Konferencji przedstawicieli rad miast, gmin i powiatów Obszaru 

Metropolitalnego Warszawy w dniu 8 listopada. Materiały z konferencji otrzymali 

Państwo drogą elektroniczną. 

 

4. Przekazałam informacje do Prokuratury Okręgowej w Warszawie na temat uchwał 

podjętych w 2015 i 2016 w sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi w 

Mieście (na ich prośbę).  

 

5. Spotkałam się ze Stowarzyszeniem Borki na ich prośbę (16 listopada) Materiały o ich 

działalności przekazałam Komisji Ładu (linki na stronę Stowarzyszenia). 

  

Dziękuję za uwagę. 

Informacja będzie załącznikiem do protokołu z dzisiejszej Sesji. 

 

 

Przewodnicząca  

Rady Miasta Podkowa Leśna 

                                                                             Emilia Drzewicka 


